
Zápisnica z rokovania študentskej rady inštitútu rusistiky FF PU v Prešove konaného 

dňa 22. 2. 2023 v Prešove 

 

 

Rokovanie študentskej rady inštitútu rusistiky FF PU v Prešove ( ďalej len „ ŠR IRU“) 

otvoril riaditeľ inštitútu rusistiky prof. PhDr. Ľubomír Guzi, PhD, ktorý v úvode všetkých 

privítal a konštatoval, že je prítomných 10 študentov (viď prezenčná listina zo zasadnutia 

Študentskej rady IRU FF PU v PO) inštitútu rusistiky. 

Prof. Guzi na úvod konštatoval, že oceňuje zapojenie predstaviteľov študentov zo ŠR 

IRU, no predovšetkým samotných študentov, do kreovania realizovaných študijných 

programov na IRU hlavne prostredníctvom pripomienok a vyplnenia dotazníkov spätnej väzby, 

ktoré boli realizované v druhej polovici kalendárneho roka 2022 a zimného semestra akad. roka 

2022/2023. Riaditeľ IRU predostrel niektoré konkrétne závery z daných spätných väzieb, ktoré 

však boli vcelku priaznivé. Taktiež vyzdvihol kooperáciu Študijného oddelenia so študentmi 

IRU pri technických otázkach realizácie študijných programov, hlavne pri nepresnostiach pri 

zápise predmetov, prepočítavaní kreditov a zápise povinných predmetov v zimnom semestri 

akad. roku 2022/23.  

- K. Gajdošová konštatovala, že zmien v OŠP bolo minimum a predmety, ktoré sa kvôli 

naplneniu štandardov a zosúladeniu OŠP presunuli do časti povinné predmety (P), boli 

včas avizované a zápisy zrealizované v termíne hlavne vďaka včasnému vypracovaniu 

takzvaných konverzií v súčinnosti so študijným oddelením a vedením IRU, hlavne doc. 

Mgr. N. Mertovej, PhD., ktorá má túto agendu v rámci IRU na starosti.  

- Prof. Ľ. Guzi poďakoval študentom, ktorých sa dané „konverzie“ týkali za pochopenie 

a zdôraznil, že všetky úpravy v OŠP, v kreditovej dotácii, realizácii konkrétnych premetov 

v daných semestroch sú k dispozícii študentom včas na stránke IRU v časti „Akreditácia“ 

– „Konverzie“ (https://www.unipo.sk/filozoficka-fakulta/instituty-fakulty/institut-

rusistiky/akreditacia/konverzie/). Riaditeľ IRU vyzval prítomných, aby inštruovali 

študentov svojich skupín, aby sledovali aktuality IRU a časť Akreditácia – Študentská rada, 

lebo samotný proces zosúlaďovania a kontroly ešte prebieha, a jeho podstata sa bude 

aktualizovať a cizelovať aj v ďalších obdobiach.  

- D. Tomishin ako študentka bakalárskeho stupňa poznamenala, že sa študenti bc. stupňa 

ešte nevyjadrovali k záverečným prácam, štátniciam a podobne, keďže ich ešte 

neobsahovali.  



- Prof. Guzi sa vyjadril, že dotazníky spätnej sú všeobecné a študent anonymne odpovedá na 

tie otázky, ktoré sa ho týkajú, tie sa aj následne vyhodnocujú. Informoval o nevyhnutnosti 

zapojiť sa do realizácie spätnej väzby aj prostredníctvom univerzitnej stránky unipo, 

instagramu a sociálnej siete facebook, ktoré v rámci FF dozoruje, spravuje a vyhodnocuje 

úsek študijných oddelení a prodekana pre vzdelávaciu činnosť.                

Prof. Guzi opätovne podotkol, že je potrebné, aby všetci študenti inštitútu rusistiky dbali 

o budovanie značky inštitútu a spoločne kooperovali. Rovnako zaznela informácia o možnosti 

využitia programu Erazmus, najmä v Rige, Zadare, Prahe, Brne, v Chieti-Pescara a inde. 

Riaditeľ IRU vyzval študentov aj na väčšiu aktivitu v zapájaní sa do podujatí IRU aj fakulty, 

hlavne do vysokoškolskej odbornej a umeleckej činnosti, odborných seminárov na IRU, ako aj 

ďalších spoločenských a popularizačných akcií.  

 

Rokovanie ukončil prof. Guzi  

.........................              ......................  

  vypracoval        overil 

 

V Prešove dňa 22. 2. 2023 

 


